
  
 
                                      
                                      PROCES-VERBAL, 
 
 
 Încheiat azi 11.08.2010 orele 1200 cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna 
august ,conform convocatorului înregistrat la nr. 2580  din  09.08.2010. 
 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul 
local ,dl.Tudosiea fiind absent motivat , dl.Dumitrescu Ilie şi dl.Berbecaru 
Alexandru . 
 Doamna secretar intreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul 
verbal al şedinţei anterioare.Nefiind procesul verbal este supus spre aprobare şi este 
aprobat cu unanimitate de voturi. 
 

Domnul preşedinte de şedinţă Niţi Constantin prezintă ordinea de zi pe care 
o supune spre aprobare. 
 
        1.Proiect de hotărâre cu privire la  conferirea Titlului de Cetăţean  de Onoare 
al comunei Cungrea, judeţul  Olt domnului Borbely Laszlo. 

                               Iniţiator: primar 
                               Raportează: jr.Alexandru Alexandra Daniela 
 
       2.Proiect de hotărâre cu privire la  conferirea Titlului de Cetăţean  de Onoare 
al comunei Cungrea, judeţul  Olt  Rădulescu Marin. 

                               Iniţiator: primar 
                               Raportează: jr.Alexandru Alexandra Daniela 
 
          3.Discuţii,întrebări,interpelări.   
  
 După aprobare ,se trece la prezentarea materialelor întocmite . 
 Se fac înscrieri la cuvânt:dl.Alexe,lista rămânând deschisă. 
         Dl.Niţi:Dl.Ciulei iar nu e! 
 Dl.primar :Nu era pe ordinea de zi. 
 Dl.Niţi:D-le Săndulescu aveţi mai multe cunoştinţe, vă rog să analizaţi 
facturile. 
 Dl.Săndulescu:Citeşte-le dumneata! 
 Dl.Niţi:Să luăm factura cu punţile cu Gionea Gheorghe. 
 Dl.primar :E SC Mirov Impex SRL. 
 Dl.Niţi.Nu! Nu!,el e aici! 
 Dl.primar: Sunt 7 buc. 
 Dl.Niţi:La 550 de milioane înseamnă că una costă aproximativ 80 de 
milioane.Modernizarea fântânilor a costat 730 de milioane,deci aproximativ 32 de 
milioane fânâna.Este echivalentul a 6 mc de scândură!E mare şi consumul de la I 
ediţie a căluşului. 
 Dl.Alexe:a costat în jur de 100 de milioane cât am zis. 
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 Dl.Niţi:factura cu carne e de 120 de milioane şi mai e şi cea cu răcoritoare 
,în total 250 de milioane. 
 Dl.Alexe:Nu ,sunt 25  de milioane,doar răcoritoarele. 

Vreau să vă spun că fac parte din Juriul care a analizat candidaturile pentru 
conferirea titlului de cetăţean de onoare .La prima şedinţă nu am avut toate CV-
urile şi am considerat că merită şi aceşti doi domni să primească acest titlu. 

Dl.Lică:La şedinţa trecută au fost propuse aceste persoane .Atunci aţi 
aprobat lista sau CV-ul? 

Dl.Alexe:Da. 
Dl.Lică:Ştiu că dl.Paul Stănescu a fost propus în timpul şedinţei.Pe baza 

căror acte aţi aprobat? 
Dl.primar :A adus dl.Tudosiea actele. 
Dl.Alexe:CV-urile le-am scos de pe net. 
Dl.primar :Dl.Borbely va veni la sfârşitul lunii la Cungrea,la Parcul 1 şi o  

să-i îmnânăm atunci diploma.Zic că merită şi dl.Rădulescu Marin deoarece este din 
Spătaru şi zic să-l supunem la vot. 

Dl.Lică:Dar a fost supus la vot şi data trecută.Acum am intrat în altă zodie şi 
aprobăm?Sau dacă nu trece nici acum mai facem o altă şedinţă până vine dl. 
ministru ? 
 Dl.primar: Dacă aveţi şi alte informaţii că mai vin personalităţi să spuneţi. 
 Dl.Niţi:De ce aţi schimbat locaţia?Doamna secretar, nu am hotărât noi în 
şedinţa trecută să se ţină la Cungrea? 
 Dl.primar :Nu am primit acceptul părintelui. 
 Dl.Niţi:Trebuie să-i daţi bani şi lui Viorel să scăpaţi de obligaţiile din 
campania electorală.D-le primar, mai conducem şi noi nu numai dvs! 
 Dl.primar :Ce propuneţi? 
 Dl.Niţi:Noi am propus data trecută,dar dvs. nu aţi respectat hotărârea. 
 Dl.primar :Nu aţi propus dvs. ci dl. Tudosiea. 
 Dl.Niţi:Dacă 9 am fost pentru schimbare,de ce nu aţi respectat? 
 Dl.Alexe:Şi la părintele e tot privat.Aţi cerut schimabarea locaţiei pe ordinea 
de zi? 
 Dl.Niţi:Nu,dar am propus în timpul şedinţei.Cum mai faceţi,cu tichete sau 
fără?Cu ceafă de porc sau fără? 
 Dl.primar :Fără ceafă! 
 Dl.Niţi:Hai ziceţi,sunteţi de acord cu nominalizarea celor doi,d-le Nicolescu? 
 Dl.Nicolescu:Am avut o zi specială! 
 Dl.Popa:Era prost dispus atunci!...Şi tăcerea spune multe... 
 Dl.Nicolae:Propunerea a fost a mea,să facă prin rotaţie în fiecare sat.De ce 
vă supăraţi că nu ne costă nimic,din contră Viorel şi-a dat tot aportul să organizeze 
acolo. 
 Dl.Niţi:Noi am hotărât schimbarea locaţiei. 
 Dl.primar: E tot în comuna Cungrea.Vine şi dl.Preşedinte al Consiliului 
Judeţean Olt. 
 Dl.Nicolae:Nu ştiu ce aveţi cu satul acesta,e incompetent? 
 Dl.Lică:Dl.preşedinte şi dl.vicepreşedinte sper să dea în gropi! 
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 Dl.Nicolae:Se pot ridica multe probleme.Dl.Rădulescu mi-a fost coleg şi e 
foarte inteligent.A scris cărţi ,are şcoală particulară,nu e oricine.Faţă de alţii,merită. 
 Dl.Alexe:S-a pus problema dacă a făcut ceva,dar aici nu sunt de acord.Faptul 
că au originile aici şi că au dus numele comunei prin ţară şi peste hotare e ceva. 
 Dl.primar: Spectacolul începe la ora 12 şi vă rog ca să anunţaţi toţi cetăţenii 
de onoare să fie în jurul orei 15 . 
 Dl.Tudor :Vreau să-i urez d-lui Berbecaru bun venit şi să-i mulţumesc pentru 
vizita din Italia. 
 D-na Vînă:Şi pe dl. primar pentru această sală minunată! 
 Dl.Tudor: Îi mulţumim şi pentru sală!Sunt de acord cu ambele propuneri.E 
un lucru deosebit să vină un ministru în comună. 
 Dl.Lică:Nu mai cade frunza! 
 Dl.Berbecaru:Părerea mea e să fiţi de acord să vină dl. ministru.E o 
onoare,şi ceilalţi care se ocupă cu străzile să le arătaţi că trebuie să vă sprijine în 
comună. 
 Dl.Niţi:Tu cu patronul tău aţi zis că faceţi o staţie de epurare! 
 Dl.primar: Omul a făcut 2000 de km şi e obosit. 
 Dl.Niţi:Trebuie să ne spună şi el ceva! 
 Dl.primar :E de stânga ,tot ca dvs! 
 Dl.Berbecaru:Nu contează.În Italia aproximativ 90% din propuneri sunt în 
favoarea cetăţeanului. 
 Dl.Alexe:Aţi primit avizul pentru conferirea titlului de cetăţean de onoare,ce 
ne puteţi spune? 
 Dl.Berbecaru:Mulţumesc consiliului local pentru această disticţie şi o să 
încerc în doi ani să ne înfrăţim.Am încercat,dar nu s-a putut pentru că în Italia se 
ţine cont de populaţie.Acolo populaţia era de 29.000,iar la noi 2400. 
 Dl.Alexe:Nu cumva acolo suntem prost văzuţi? 
 Dl.Berbecaru:Nu,autorităţile de acolo chiar de implică pentru integrare.Am 
găsit 2 sate cu care am putea să ne înfăţim şi zic că ar fi un început.Ei se vizitează 
între ei,au loc schimburi culturale.Noi acolo suntem înfrăţiţi cu Franţa,Belgia, 
Spania…Ar fi frumos ca la 15 august să vină un autocar din Italia şi să vadă cum e 
la noi.Poate reuşesc la anul care vine. 
 Se supun la vot proiectele de hotărâri. 
 Se aprobă cu 7 voturi pentru,dl.Săndulescu,dl.Popa şi dl.Lică se abţin. 
 Dl.Popa:Cum să votez într-o săptămână altfel.Azi votez popa şi mâine 
preoteasa.Sunt amic cu Rădulescu,dar una e una şi alta e alta.Am un mare reproş. 
Există elite în comună,dar la noi nu se face deosebire între elite şi erori.Nu poţi să 
fii analfabet şi să devii elită.Există oameni care au merite în diverse activităţi.E 
ruşinos să nu găseşti un cetăţean din comună şi cine vine doar la horă din când în 
când,e cetăţean de onoare.A fost un act de voinţă să-l aprobaţi.Nu am nimic cu 
dl.ministru,dar nu e frumos. 
 Dl.primar :Nu asta e problema. 
 Dl.Popa:Nici Slatina nu are atâţia cetăţeni de onoare! 
 Dl.primar :Ideea a fost că nu a trecut şedinţa trecută şi dacă dl.ministru şi-a 
anunţat vizita am zis că merită să-i conferim această distincţie. 
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 Dl.Popa:Se crede că e cu intenţie,dar juridic nu e corect.Am luat deja o 
hotărâre.Care complet de judecată se întruneşte a doua oară să aprobe ce a respins? 
E tipic PDL-istă.Nu o hârtie atestă calitatea unui om.Vă dau un om care a lăsat 
multe în urma lui,Stancana.A construit asfalt,a betonat drumul la Oteştii de 
Jos,căminul,a întrodus gaze…Nu suntem în stare să punem o ureche la podul făcut 
de el.Nu transformaţi sărbătoarea în serbare câmpenească când Moromete îşi lua 
diploma pe scenă!E ca la şcoală cu mulţi ani în urmă.Acum am aflat că Bălţoi e cel 
mai puternic om din judeţ.Una e să fii un profesor oarecare şi alta e să fii profesor 
universitar.Pe aceşti oameni nu poţi să-i aduci la iarbă verde.Zic să-i invitaţi la 
Primărie şi în prezenţa consilierilor locali să le înmânaţi diplomele.Bravo pentru 
organizarea acestei săli,văd că vorbesc mai lejer de la acest pupitru.Să venim aici,ei 
şi cu noi,să facem pupăcelile şi să dăm diplomele,să spargem o şampanie şi de aici 
să plecăm dincolo,dacă nu, faceţi cum credeţi că oricum nu o să fiu acolo.Credeţi 
că dacă ia hârtia asta pune un pilon la pod sau face pomană că a murit o muscă?La 
valorile astea te dai la o parte. 
 Dl.Săndulescu:De ce sunt supraponderali? 
 Dl.Popa:Era mai valoros Mădălin Voicu,reprezenta mai multă populaţie şi o 
familie cu renume mondial.Rămân acelaşi politician Dumitru Popa. 
 Dl.primar :Vă aşteptăm pe toţi! 
 Dl.Popa:Nu cred că vin pentru că temperatura nu îmi prieşte şi am Mărie în 
familie. 

Se declară închise lucrările şedinţei. 
 

 
 
                 Preşedinte,                             Secretar, 
         Constantin NIŢI              Gabriela ANDRONIE 


